



The Anglican Chaplaincy of Midi-Pyrénées & Aude

SIRET 504 257 619 00032



SUBJECT ACCESS REQUEST

Dear Sir / Madam

In accordance with Article 39 of the Law of 6 January 1978 as amended in August 2004 and EU Directive 2016/680 of the European Parliament and Council dated 27 April 2016, I shall be grateful if you will inform me whether personal data concerning me are held in your manual or computer record systems.

If such records are held, please provide me with a copy of this information with any codings explained and also including any marginal comments or notes attached.

I must remind you that you have a maximum period of 30 days in which to respond following receipt of this request.

If you need to confirm my identity before responding to this request, please contact me.

Yours faithfully

DEMANDE D'ACCES

Madame, Monsieur,

Conformément à l'article 39 de la loi du 6 janvier 1978 modifiée en août 2004 et la Directive (UE) 2016/680 Du Parlement Européen Et Du Conseil du 27 avril 2016, je vous prie de bien vouloir m'indiquer si des informations me concernant figurent dans vos fichiers informatisés ou manuels. Dans l'affirmative, je vous demande de me faire parvenir une copie, en langage clair, de l'ensemble de ces données (y compris celles figurant dans les zones « blocs-notes » ou « commentaires »).

Je vous rappelle que vous disposez d'un délai maximal de 30 jours suivant la réception de ce courrier pour répondre à ma demande.

Si vous avez besoin de vérifier mon identité avant de répondre à ma demande, veuillez faire contact.

Je vous prie d'agréer, Madame, Monsieur, l'expression de mes salutations distinguées.

FORENAME(S) / PRENOM(S)

SURNAME / NOM

ADDRESS / ADRESSE



E-mail Address /

Adresse de Courrier Electronique

What you must do next

You may either print this document, complete it and send it by post (please use Recorded Delivery LR/AR) to:

Le Correspondant Informatique & Liberté
The Anglican Chaplaincy of Midi-Pyrénées & Aude
21 Chemin de Fonblanque
81800 Rabastens
FRANCE

Or

You may load the document into Adobe Acrobat Reader and complete it, then save it and send it by e-mail to:

dpo@churchinmidipa.org

We will acknowledge receipt of all requests received by e-mail.

Please note that we reserve the right to refuse your request or levy a charge for processing your request if the request is manifestly unfounded or excessive and particularly if it is repetitive.

Ce que vous devez faire en suite

Vous pouvez soit imprimer ce document, le compléter et l'envoyer par la poste (veuillez utiliser le service de livraison recommandée LR/AR) à:

Le Correspondant Informatique & Liberté
The Anglican Chaplaincy of Midi-Pyrénées & Aude
21 Chemin de Fonblanque
81800 Rabastens
FRANCE

Ou

Vous pouvez également charger le document dans Adobe Acrobat Reader et le compléter, puis le sauvegarder et l'envoyer par e-mail à:

dpo@churchinmidipa.org

Nous accuserons réception de toutes les demandes reçues par e-mail.

Veuillez noter que nous nous réservons le droit de refuser votre demande ou de percevoir des frais pour le traitement de votre demande si la demande est manifestement infondée ou excessive et particulièrement si elle est répétitive.